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Οι μαθητές της Δ’ τάξης με την Υπεύθυνη Εκπαιδευτικό τους, κ. Ειρήνη Χρυσάνθου 

πραγματοποίησαν επίσκεψη στο Κοινοτικό Συμβούλιο Μανδριών. Εκεί παρέδωσαν 

στον κοινοτάρχη επιστολή που αφορούσε περιβαλλοντικό ζήτημα το οποίο εντόπισαν 

τα ίδια τα παιδιά στην κοινότητα.  

Τα παιδιά εισηγήθηκαν στον κοινοτάρχη την τοποθέτηση περισσότερων κάδων για 

ανακύκλωση ώστε να μην πετιούνται στα σκουπίδια οι θησαυροί της γης μας. Με την 

επιστολή αυτή, τα παιδιά επιχειρηματολόγησαν και προσπάθησαν να πείσουν τους 

εμπλεκόμενους φορείς ότι η ανακύκλωση προστατεύει το περιβάλλον, περιορίζει τη 

σπατάλη πρώτων υλών και εξοικονομεί ενέργεια.   

Οι υπάλληλοι του Κοινοτικού Συμβουλίου υποδέχτηκαν με χαρά τα παιδιά και την 

Υπεύθυνη Εκπαιδευτικό της Δ΄ τάξης και έδειξαν ενδιαφέρον σε αυτά που 

εισηγήθηκαν. Ευχαρίστησαν και συνεχάρησαν τα παιδιά για την πρωτοβουλία τους. 

Μάλιστα, ο κοινοτάρχης, κ. Χρίστος Μιχαηλίδης, υποσχέθηκε στα παιδιά ότι θα 

λάβει υπόψιν τις εισηγήσεις τους. Στο τέλος κέρασαν τα παιδιά ως ένδειξη 

επιβράβευσης της όλης προσπάθειάς τους.  

 

 


